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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2012. szeptember 12. 16h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
 
Hermann Henrik Elnök  
Bari István Gazdasági alelnök  
Fekete János Sportszakmai alelnök  
Tarapcsák Péter Elnökségi tag, old timer 

szakágvezető 
 

Déczi Ferenc Elnökségi tag, motocross 
szakágvezető 

 

Király Árpád Elnökségi tag, trial 
szakágvezető 

 

Szilágyi Sándor Elnökségi tag  
Ónodi Tamás Elnökségi tag  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
Kökényesi György Supermoto szakágvezető  
Horváth Attila Felügyelő Bizottság elnöke  
Nádasdi János Felügyelő Bizottság tagja  
dr Némethi Zsolt Jogi tanácsadó  
Fülöp Ferenc Sportbírói Bizottság vezetője  
Majosházi Péter Értékelő Bizottság vezetője  
Kuncz Richárd Egyesületi vezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi vezető  
 
Hermann Henrik elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 8 jelenlévő 
taggal határozatképes.  
 
1//E/2012.08.16 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek 
Zólyomi Andreát, jegyzőkönyv hitelesítőknek Bari Istvánt és Déczi Ferencet nevezi ki. 
 
 
A napirendi pontok: 
 

1. Elmúlt időszak történései 
2. Jelenlegi tisztségviselők mandátumának vizsgálata – orvosi bizottság, fegyelmi 

bizottság, szakági bizottságok összetételének módosítása 
3. Pénzügyi helyzetértékelés, könyvelés, könyvelő, könyvvizsgáló személye 
4. Jogi képviselő személye 
5. Online nevezési rendszer 
6. Egyebek 
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A napirendi pontokhoz nem érkezik kiegészítés. 
 
Szilágyi Sándor: a trial szakág kérdését meg kell beszélni. 
 
Hermann Henrik: kérte, hogy a szakág jelenjen meg az elnökségi előtt. Vannak még nem 
egyértelmű kérdések. 
 
 
1. napirendi pont: Elmúlt időszak történései 
 
Hermann Henrik: szeptember 18-án nyílt napot tartunk. Az elmúlt időszakban két nagyobb 
egyeztető beszélgetés volt. Bizonyos jelzések, bejelentések nem a megfelelő helyen 
landolnak, a szabályozás módosításra szorul. 
A korábbi elnökségi témák közül egy lezáratlan ügy maradt: Sasó nem küldte el a béri 
verseny elmaradásával kapcsolatos dokumentumokat, a főtitkár által írt első levélre azt 
válaszolta, hogy a kérést nem teljesíti, a másodikra meg nem is válaszolt. 
 
Király Árpád: elítélendő, de nem tudunk mit tenni. 
 
Fekete János: nem járható út, hogy nem teljesíti a kérést. 
 
Ónodi Tamás: vállalja, hogy felveszi a kapcsolatot Sasóval. 
 
Kökényesi György: nem jogtalan az, ha valaki visszamond egy versenyt. Senki nem lett 
megbüntetve azért, mert egy versenyt időben lemondott. Azért felelősségre lehet vonni, ha 
„felesel”. 
 
Hermann Henrik: ez nem személyeskedés, de ezt nem lehet szó nélkül hagyni. Ez precedens 
értékű, ezután bárki mondhatja, hogy nem válaszol a feltett kérdésre, úgysem történik semmi. 
 
Szilágyi Sándor: ő egy MAMS tisztségviselő az UEM-ben, egy meghallgatás erejéig 
mindenképpen foglalkozni kell az üggyel. 
 
Kökényesi György: sok-sok év munkája kell ahhoz, hogy valaki nemzetközi tisztségviselő 
legyen. Ez nem egy adott elnökség eredménye, hanem a munkáé. Ezt egy levéllel tönkre lehet 
tenni. Az illető helyére nem lehet valakit csak úgy berakni a MAMS-ból. Az UEM dönti el, 
hogy ki kerül az üres helyre, nem automatikusan a MAMS. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: volt már, hogy visszahívtak tisztségviselőket, és ez csak rontotta 
a MAMS nemzetközi helyzetét. 
 
Hermann Henrik: tartsuk talonban ezt az ügyet. Felkérjük Ónodi Tamást, hogy beszéljen 
Sasóval ezzel kapcsolatban. Az ügyet ezzel lezártuk, nem foglalkozunk vele, de Tamás 
beszéljen vele. 
Az edzőképzésről beszéljünk pár szót. 
 
Kökényesi György: az edzőtársak megvannak. Ez egy általános motoros edzői képzés lesz, az 
összes szakmai gyakorlaton részt kell venni. Kapott egy felmentési kérelmet a szakmai 
gyakorlaton való részvétel alól. A felmentést nem tudja megadni, a szakmai gyakorlaton részt 
kell venni. Nem motorozni kell. 
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Hermann Henrik: a felmentés indoka az orvosi igazolás hiánya. Az igazolástól természetesen 
el tudunk tekinteni, írni kell egy támogató levelet ezzel kapcsolatban. 
 
Kökényesi György: a képzéshez érettségi bizonyítvány kell. Ha van olyan jelentkező, akinek 
nincs, akkor nekik is támogatást kell írni. 
 
Hermann Henrik: a szeptember 18-i napra kiment a levél, kéri, hogy minél többen jöjjenek el. 
 
 
2. napirendi pont: Jelenlegi tisztségviselők mandátumának vizsgálata – orvosi bizottság, 
fegyelmi bizottság, szakági bizottságok összetételének módosítása 
 
Hermann Henrik: a júniusi közgyűlés utáni elnökségi ülésen a különböző tisztségviselők 
mandátumát a szeptemberi elnökségi ülésig meghosszabbítottuk. Most menjünk végig a 
neveket sorban, és szavazzunk. 
 
Sportfelügyelői Kollégium vezetője, Pál László 
 
2/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség 7 igen és 1 nem szavazattal megerősíti Pál 
Lászlót a Sportfelügyelői Kollégium vezetői tisztségében. 
 
Sportbírói Kollégium vezetője, Fülöp Ferenc 
 
3/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Fülöp 
Ferencet a Sportbírói Kollégium vezetői tisztségében. 
 
Környezetvédelmi Kollégium vezetője, Bakó Péter 
 
4/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Bakó Pétert 
a Környezetvédelmi Kollégium vezetői tisztségében. 
 
A Módszertani Bizottság jelenleg üres.  
 
Kökényesi György: Daragó István, Bulcsu Rezső, Sasvári Sándor, Kökényesi György 
dolgozott. Ők kísérték figyelemmel a sportágat. Használni kellene őket. 
 
Értékelő Bizottság vezetője, Majosházi Péter 
 
5/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Majosházi 
Pétert az Értékelő Bizottság vezetői tisztségében. 
 
Fegyelmi Bizottság vezetője, dr. Pabis Attila. Kéri, hogy dr. Szász Imolát vegyük ki a 
bizottságból. 
 
6/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti dr Pabis 
Attilát a Fegyelmi Bizottság elnöki tisztségében, és megszünteti dr Szász Imola bizottsági 
tagságát. 
 
Biztonságtechnikai munkacsoport állapotát ne bolygassuk, majd az új felállásnál. 
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Orvosi bizottság vezetője, dr Páll Zoltán. Kéri dr Mészáros Kálmán tagságának 
megszüntetését és dr Pék László felvételét a bizottságba. 
 
7/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti dr Páll 
Zoltán az Orvosi Bizottság vezetői tisztségében, megszünteti dr Mészáros Kálmán 
bizottsági tagságát, és felveszi dr Pék Lászlót a bizottságba. 
 
Hermann Henrik: dr Páll Zoltán vállalta, hogy még az idén összeállít egy orvosi szabályzatot.  
A bugyi motocross versenyen történt egy baleset, és a sérült versenyző egyesülete illetve 
versenyző társának édesapja kifogásolta az orvosi ellátást. Szeretnék a következő verseny 
előtt ellenőrizni az orvos pecsétjét, benézni a mentőbe. Legközelebb a szakágvezetőhöz kell 
fordulni ilyen esetben. 
 
Enduro szakágvezető, Nagy Péter 
 
8/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Nagy Pétert 
az enduro szakágvezetői tisztségben. 
 
Motocross szakágvezető, Déczi Ferenc 
 
9/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Déczi 
Ferencet a motocross szakágvezetői tisztségben. 
 
Old timer szakágvezető, Tarapcsák Péter 
 
10/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Tarapcsák 
Pétert az old timer szakágvezetői tisztségben. 
 
Dragbike szakágvezető, Hadnagy József 
 
11/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Hadnagy 
Józsefet a dragbike szakágvezetői tisztségben. 
 
Supermoto szakágvezető, Kökényesi György 
 
12/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Kökényesi 
Györgyöt a supermoto szakágvezetői tisztségben. 
 
Salak szakágvezető, Kiss Szabolcs 
 
13/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti Kiss 
Szabolcsot a salak szakágvezetői tisztségben. 
 
Gyorsasági szakágvezető. Hirtling Gábor lemondott. A gyorsasági nevezői licences 
egyesületeket megkérdeztük, a 14 egyesület közül 9 nyilatkozott, hogy Fekete Jánost jelölik 
szakágvezetőnek. 
 
Fekete János: vállalja a szakágvezetői tisztséget. 
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Hermann Henrik: ha elvállalja, le kell mondania a sportszakmai alelnöki tisztségről. 
 
Fekete János: vállalja, hogy lemond a sportszakmai alelnöki tisztségről. 
 
14/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással Fekete Jánost nevezi 
ki a gyorsasági szakág vezetőjének. 
 
Hermann Henrik: a trial szakágat hagyta a legvégére. Nincs idén licenc, verseny. A 
szakágvezető nyilatkozzon, hogy mi a helyzet. 
 
Király Árpád: megismétli, hogy nincs személyi problémájuk. Sem a rendezők, sem a 
versenyzők nem fogadják el Szelei Ferencet. Szeretné, ha lenne trial szakág. Feri volt az első 
szakágvezető, akit az elnökség visszahívott. 
 
Tarapcsák Péter: nem ez volt az első probléma vele. Fekete versenyeket rendezett. 
 
Kökényesi György: Pál Laci kijelentette, hogy nem fogja beosztani. 
 
Hermann Henrik: a szakágvezetőknek nincs beleszólásuk a felügyelői licencekbe. Létezik 
olyan email, amely szerint nincs Szelei ellen a többség. A szakág a vezetőn keresztül olyan 
dolgot kér, ami nem kivitelezhető. 
 
15/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással létrehozza a trial 
szakágat megvizsgáló bizottságot, melynek vezetője Bari István, tagjai Kökényesi 
György, Király Árpád, Szelei Ferenc, Pál László és Fülöp Ferenc. 
 
A bizottság a következő elnökségi ülésig, október 3-ig tárja fel a helyzetet és próbáljon 
megoldást keresni a problémára. 
 
Módosítási javaslatok a dragbike, motocross és supermoto szakágban. 
 
16/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a dragbike, 
motocross és supermoto szakági bizottság módosítását. 
 
Dragbike szakági bizottság: Hadnagy József, Gavula István, Gyulai Csongor, Molnár Attila, 
Reile Tamás, Borsay Szabolcs, Matusik Andrea. 
 
Motocross szakági bizottság: Déczi Ferenc, Papp Ernő, Nagy László, Czuczi Rita, Gáspár 
Csaba, Gyevát Ferenc, Molnár Péter, Rákos Róbert. 
 
Supermoto szakági bizottság: Kökényesi György, Nagy Adrienn, Pál László, Varga Norbert. 
 
 
3. napirendi pont: Pénzügyi helyzetértékelés, könyvelés, könyvelő, könyvvizsgáló személye 
 
Hermann Henrik: volt két egyeztetés is a könyveléssel, de nem kaptunk végleges választ. A 
könyvvizsgálat költsége nem engedhető meg. Hozzunk létre egy párfős bizottságot, aki segít 
megválaszolni a felmerült kérdéseket. 
 
Bari István: egy ismerőse szívesen segít társadalmi munkában. 
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17/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felkéri Bari Istvánt, 
Soóky Lászlót, Wodicskáné Tállyai Beatrixot és Botka Balázst, hogy a felmerült 
pénzügyi kérdésekre keressenek választ. 
 
Hermann Henrik: javasolja, hogy a könyvelő, illetve a könyvvizsgáló megbízását a jelenlegi 
formában 2012. december 31-ig, 2013. május 31-i zárszámadással hosszabbítsuk meg. 
 
18/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a könyvelő, illetve a 
könyvvizsgáló megbízását a jelenlegi formában 2012. december 31-ig, 2013. május 31-i 
zárszámadással meghosszabbítja. 
 
 
4. napirendi pont: Jogi képviselő személye 
 
Hermann Henrik: kéri, hogy az elnökség támogassa dr. Némethi Zsolt munkáját, erősítse meg 
megbízását. 
 
19/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megerősíti dr. 
Némethi Zsolt megbízását. 
 
 
5. napirendi pont: Online nevezési rendszer 
 
Majosházi Péter: sok elképzelés és kiegészítés jött a javaslathoz. Legyne magyar és angol 
nyelvű rendszer, emailes visszaigazolás, hírlevél, fizetési lehetőség, állandó licencszám, 
eredmények. Az eddigi ajánlat alapján az októberi endurocross versenyre már működne a 
tesztüzem. A másik cég 2 hónapos vállalást adott meg, nem kér karbantartási díjat. Javasolja 
ez utóbbi cég, a Steam Power Bt. ajánlatát elfogadni. 
 
20/E/2012.09.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a Steam Power Bt 
ajánlatát fogadja el. 
 
 
6. napirendi pont: Egyebek 
 
Fekete János: tájékoztatja az Elnökséget, hogy a Pannóniaringen egy edzésen meghalt egy 
motoros. A helyszínen nem volt orvos, csak mentőtiszt. 
 
Hermann Henrik: Ónodi Tamás javaslataira szeretne reagálni. A médiaszerződésre térjünk 
vissza év végén, most a szerződés szerint végzik a feladatukat. A központi díjkiosztó költségét 
a korábbi elnökség kivette a költségvetésből. Bárki tehet javaslatot a napirendre egyébként. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: az október 12-i gyorsasági OB forduló kiírásában talált egy 
hibát, ami nem felel meg az alapkiírásnak. 
 
Fekete János: valóban így van, a kiírást javítani kell. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: Kis Viktória két tévés megjelenésben is bajnokként hirdette 
magát, a feliratokon bajnokként szerepelt. 
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Fekete János: elmondták előre, hogy kupasorozatban szerepelt, nem tehetnek róla, hogy a 
képernyőre mit írt ki a szerkesztő. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: fegyelmi vizsgálatot kér. A szerkesztő azt ír ki, amit odaadnak 
neki. 
 
Hermann Henrik: igazítsák helyre, oldják meg. 
Levelet fogalmaz, ehhez kéri az elvi támogatást. Minden sportszakmai kérdésben tartsák az 
irányt: egyesület, szakágvezető, szakági bizottság, elnökség legyen a sorrend, az elnökséghez 
csak  a konkrét döntés kerüljön. 
 
Az elnökség a levélhez az elvi támogatást megadja. 
 
 
 
További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
Budapest, 2012. szeptember 20. 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  

_____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Bari István                                 Déczi Ferenc 


